

Verslag van de najaarsledenvergadering van de Nederlandse Vereniging voor Medische Microbiologie (NVMM), dd. 18 november 2021 via Zoom

Aanwezig : zie presentielijst (bijlage)
Afwezig mk : Y. van Duijnhoven
Verslag : Janny van Loon

1. Opening en vaststelling agenda

Voorzitter **Vossen** opent de vergadering om 9.02 uur. Helaas nog niet in levende lijve maar **Vossen** is blij dat er veel mensen aanwezig zijn en tijd maken voor de ledenvergadering van de NVMM op deze European Antibiotic Awarenessday. Vanmiddag vindt nog de wetenschappelijke najaarsvergadering plaats en vanavond is het SWAB-symposium.

Voss geeft een presentatie over Slack vanuit de Commissie Communicatie. Het is een platform voor laagdrempelige communicatie tussen NVMM-leden onderling. Er is een persoonlijke chat mogelijk met alle (aangesloten) NVMM-leden. Er zijn openbare kanalen met als functie forum, ingedeeld op onderwerp en besloten kanalen voor bijvoorbeeld werkgroepen, commissies en AIOS. Voordelen van Slack boven bijvoorbeeld Zoom is dat je geschreven discussies kunt bewaren en je laagdrempelig met elkaar kunt spreken via het kanaal "de huiskamer" of via een privé chat. Wees je bewust van de potentiële nieuwswaarde van wat wordt besproken binnen Slack. Breng dit niet naar buiten maar hou het binnen de NVMM.

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

2. Verslag voorjaarsledenvergadering dd. 8 april 2021

Het verslag wordt ongewijzigd goedgekeurd door de ledenvergadering.

3. Correspondentie

Wertheim geeft een toelichting. Het overzicht van de in- en uitgegane post is ter inzage aan de leden verstrekt en wordt verder ter kennisgeving aangenomen. Belangrijke onderwerpen waren o.a. WOB-verzoeken en richtlijnen. De WOB-verzoeken hebben gedoe gegeven maar is uiteindelijk opgelost door namen zwart te maken. Verder is het NVMM visiestuk Zorglandschap gedeeld die weer aanleiding gaven tot verschillende bilaterale overleggen met stakeholders die zeer goed zijn verlopen (zie punt 7).

4. Mededelingen bestuur

- COVID-19; er is steeds regelmatig contact met de Dienst Testen, ook via de WMDI en de adviesgroep kwaliteit. Er is ook nog steeds een laboratoriumgroep onder de LCT. Hierin zitten twee VMML-bestuursleden aan tafel, welke de NVMM op de hoogte houden. We proberen zicht te houden op en aan te haken bij wat er allemaal speelt op het gebied van pandemic preparedness en landschapsinrichting.
- Oproep namens een groep artsen-microbioloog in Suriname; de autoclaaf van het laboratorium daar is nodig aan vervanging toe. De NVMM heeft een soort noodkreet ontvangen om te ondersteunen in de vervanging van deze autoclaaf. Aan die oproep willen we graag gehoor geven. Iemand die wil doneren kan dit doen op de rekening van de NVMM; NL57ABNA 0446343676. Er is ook contact geweest met Bruker over een malditoff. Bruker is bereid om hieraan bij te dragen. Iedereen die een bijdrage wil leveren wordt hartelijk bedankt.
- Vossen** vraagt aandacht voor de app richtlijnen database van de Federatie van Medische Specialisten, waar ook al onze richtlijnen instaan en waar ook straks alle richtlijnen van de SRI in komen te staan.

Voorgestelde wijzigingen werkgroepen/commissies:

- AVC: **Dr. T. Halaby** wordt voorgesteld als nieuw bestuurslid. **Mw. Dr. S.B. Debast** heeft de AVC verlaten
- BBC-AM: **Dr. J.J. Hofstra** wordt voorgesteld als lid van de BBC-AM (was AIOS-lid)
- Commissie Kwaliteit: **M. Heuvelmans** en **mw. Dr. A.T. Bernards** hebben de CK verlaten.
- Werkgroep HIP NVMM; **Dhr. J. Hopman** heeft het bestuur verlaten. Als nieuwe bestuursleden worden **mw. Dr. L. van Dommelen** en **Dr. W.C. van der Zwet** voorgesteld

De bovenstaande voorgestelde wijzigingen worden goedgekeurd door de ledenvergadering. **Vossen** dankt iedereen die actief is binnen de NVMM en afgevaardigd worden naar andere partijen. Er staat op de website ook een [document](#) met alle interne en externe vertegenwoordigingen.

Het is soms best wel moeilijk om leden te krijgen voor werkgroepen/commissies/richtlijnen en andere zaken die spelen binnen de NVMM. Mocht men geïnteresseerd zijn, ook jonge klaren en AIOS, dan kan men altijd contact opnemen met de werkgroepen, commissies of het bestuur. Als er vragen zijn, laat het weten.

De wijzigingen worden goedgekeurd door de ledenvergadering.

5. Financieel verslag, begroting 2022, instellen kascommissie

Savelkoul geeft een toelichting. Er is een begroting gemaakt voor 2022. Door de hele COVID-pandemie zijn er nogal wat onzekere factoren waar rekening mee gehouden dient te worden. Deze zijn niet meegenomen in de begroting. De afgelopen jaren is er een aantal veranderingen doorgevoerd. Alle werkgroepen is gevraagd om een begroting te maken en een aantal kleine werkgroepen is samengevoegd. Een aantal zaken pakken wat hoger uit, zoals de vergaderkosten. Ondanks het verzoek om veel vergaderingen online te doen lopen deze kosten toch wat op. Ondanks dat de meeste werkgroepen wel degelijk online de vergaderingen doen komen hybride vergaderingen soms wat hoger uit qua kosten. Daarnaast is er geld gereserveerd voor een capaciteitsonderzoek MMM en zijn de kosten voor extern personeel opgehoogd van 26.000 naar 40.000 euro. De verwachting is dat er mee kosten nodig zijn voor visitatietraining en ondersteuning van het bestuur, zoals nu al bijvoorbeeld Drogé en Van Drimmelen. Zoals de begroting nu laat zien is er eind 2022 een tekort van 28.000 euro. Dit heeft ook te maken met lagere inkomsten uit de voorjaarsvergadering. De SKMS-projecten zijn niet meegenomen. Er zijn dus nog wat onzekere factoren en er moet gedurende het jaar worden gekeken welke mogelijkheden zich aanbieden. De Federatie van Medisch Specialisten had een groot positief saldo. Zij heeft hiervan een bedrag teruggestort naar de wetenschappelijke verenigingen. Het bestuur wil hier voorleggen om dit bedrag ten goede te laten komen aan de vereniging en niet 16 euro per lid terug te storten. Voor de 2^e helft van 2021 is er nog een redelijk te besteden bedrag beschikbaar, waarvan het meeste is begroot. De begroting 2022 wordt goedgekeurd door de ledenvergadering.

De kascommissie voor komend jaar zal bestaan uit **Van Elsacker-Niele en Van Mansfeld**. De vergadering gaat akkoord met de samenstelling van deze kascommissie.

6. Jaarplan

Het is een jaarverslag van afgelopen jaar en een jaarplan voor volgend jaar. Er zijn veel punten gaande op onder andere het gebied van opleiding, beroepsbelangen, kwaliteit en bekostiging. Er is genoeg te doen. **Van Elsacker-Niele** verzoekt om ook actief aandacht te vragen voor de prachtige kwaliteitsstandaarden. Vanuit individuele groepen of leden worden activiteiten ontplooid die hier dwars tegenin gaan. Misschien is het goed om eens plenair over dit soort zaken te spreken. Tersmette geeft aan dat de BBC-AM het voornemen heeft om in de loop van december een bijeenkomst te houden over dit onderwerp. Dit moet een fysieke bijeenkomst worden en derhalve vanwege Covid nog onzeker. Anders zal het op een moment worden georganiseerd dat het wel kan. Veel sterkte met het uitvoeren van het jaarplan aan allen.

7. Visiedocument MML landschap en acties

Het visiedocument is ruim verspreid en het bestuur heeft met allerlei partijen om tafel gezeten: Verenso, NHG, LHV, GGD/GHOR, Artsen-GGD, bestuur NVIB, ZN, DSW, RIVM, VWS. Het gesprek met de FMS is ingepland. De bedoeling was om nog een rondetafel bijeenkomst te organiseren met een aantal van deze partijen. Dat is helaas nog niet gelukt maar we hebben al veel informatie op gehaald uit deze bilateralen. Het visiedocument geeft een mooie visie weer waar veel partijen achter kunnen staan. De volgende stap is dat bepaalde elementen uit het document omgezet gaan worden in een plan van actie. Onderwerp is het bevorderen van de regionale samenwerking tussen de laboratoria. Hier hoort ook een bepaalde bekostigingsstrategie bij en de verzekeraars willen wel meewerken maar willen dan wel meer duidelijkheid. In hoeverre hebben mensen dit document binnen de ABR-zorgnetwerken besproken? In december is er een bijeenkomst van de artsen-microbioloog in de RCT's en hen is gevraagd om dit binnen hun RCT te bespreken. **Van Elsacker-Niele** geeft aan dat in de zorgregio Noord bedacht is om het document om te zetten in een stuk waarin wordt aangegeven wat in deze regio al wordt gedaan van de onderwerpen uit het visiedocument. Zij vraagt verder in hoeverre de NVMM ten aanzien van het onderwerp één loket op koepelniveau contact met onze aanpalende verenigingen. Als je echt de samenwerking wilt dan kan dit beter vanuit de VMML

worden georganiseerd dan vanuit de NVMM omdat je heel veel zaken vanuit datastromen moet regelen. Zijn hier al ideeën over en hoe gaan we hier het beste mee om? Vanuit de Raad Beroepsbelangen is er een werkgroep diagnostiek en hier speelt al heel lang dezelfde discussie. Daar zitten zowel de NVKC, pathologie, radiologie en nucleaire geneeskunde. Hierdoor is nu een document opgesteld over de toegevoegde waarde. Dit zal hopelijk één dezer dagen door de FMS worden overgenomen.

8. Toekomst van nu

De Toekomst van nu is een visiedocument over hoe in 2030 het zorglandschap infectieziekten eruit zal zien. Het stuk is opgesteld onder voorzitterschap van **Vandenbroucke-Grauls**. Het zal niet meer als een extern document worden uitgegeven want dit zou verwarrend zijn vanwege ons andere visiedocument. Het kan worden gezien als een soort bijlage om weer de discussie aan te gaan met diverse partijen. Akkoord voor dit document als gedachtenvorming. **Kortbeek** vraagt wat het bestuur met dit document zal gaan doen. Het is een extra toevoeging aan het visiedocument om nog extra food for thought te hebben in discussies die nog gaan komen. Het is een hulp bij gedachtevorming. Er zullen acties worden uitgezet naar bepaalde werkgroepen en commissies en leden zullen worden gevraagd om bepaalde zaken op te pakken. **Van Elsacker-Niele** heeft wat twijfels bij het document en mist hier en daar net even de verdiepende slag. Er wordt gesproken over allerlei ontwikkelingen in 2030 die er nu eigenlijk al zijn. Als het document naar buiten gebracht zou worden zou zij hier moeite mee hebben, voor intern discussiedocument is het prima. Daar is het stuk inderdaad voor bedoeld. De ledenvergadering gaat akkoord met het stuk als intern discussiedocument.

9. Communicatie

Voss geeft een toelichting. De commissie zoekt nog een nieuwe AIOS. Belangstellenden kunnen zich melden. De commissie wordt ondersteund door Dröge en Van Drimmelen. Zij zoeken allerlei zaken uit voor de NVMM. Dit is heel nuttig en heeft zeer geholpen in de verschillende reacties over ons vak. Recent is er nog een overleg met de Federatie geweest die ook haar hulp heeft aangeboden op hete gebied van communicatie. Het enige probleem is dat er meer ideeën zijn hoe wij moeten reageren dan tijd om zaken ook daadwerkelijke uit te voeren. **Van Elsacker-Niele** geeft aan dat het haar opvalt dat laboratoriummedewerkers nooit ergens worden genoemd en dat dat haar erg stoort. Hier kunnen VWS en het RIVM op aangesproken worden. Het is echter een mixed message; laboratoria verdienen miljoenen en dan is het tegelijkertijd moeilijk om medelijden te krijgen voor het harde werk. Om die boodschap goed over te brengen is een moeilijke. De miljoenen belanden echter niet bij de analisten en zij kunnen zeker wel worden beloond voor hun inzet. We zijn onzichtbaar geworden omdat de GGD ging testen op Corona. De laboratoria voeren de testen uit, GGD doet alleen de afname. De communicatie kan altijd beter maar de ervaring leert dat je niet altijd overal heel hard tegenaan moet schoppen omdat het vaak averechts werkt. Diagnostiek wordt synoniem geacht met testen. Dit is niet zo. Dit wordt door de buitenwacht wel vaak naar dit niveau getild en dit is wel een punt waar we alert op moeten zijn. RIVM en VWS zien wel dat er een stuk kwaliteit nodig is om daadwerkelijk diagnostiek te doen. Er zijn ook positieve zaken om ons vak te laten zien, zoals het boekje van Rinke van de Brink. Wij moeten proberen discussies onder elkaar vooral onder elkaar te laten zijn en niet in het openbaar te voeren.

10. OGZ, EvT

Er is regelmatig contact met de GGD/GHOR en ook de contacten met de artsen-infectieziektebestrijding (NVIB) zullen worden geïntensiveerd. Zij vinden het belangrijk om op het gebied van inhoud met elkaar te praten, over bijv. datadeling en de Wet Publieke Gezondheid. Er zal een functionaliteit infectieziektebestrijding ingericht gaan worden door allerlei partijen te interviewen. Morgen zullen **Vossen** (NVMM) en **Buiting** (VMML) spreken met iemand van de deze functionaliteit. Van Elsacker-Niele vraagt nog aandacht voor de beloning van de artsen-infectieziektebestrijding. Het is goed om hen te helpen op het gebied van positionering, beloning etc. Dit signaal had de NVMM ook al ontvangen.

Eenheid van Taal (EvT) is een project wat al een tijd speelt. Het is een woordenboek voor alle testen die we doen en alle micro-organismen zodat we goed kunnen communiceren tussen laboratoria en tussen laboratoria en het RIVM. Vanuit VWS is er financiering om dit ook daadwerkelijk te implementeren. Het stagneert echter. ICT-afdelingen hebben het ook ontzettend druk. De NVMM doet aan de laboratoria het dringende verzoek om dit toch op te pakken. Voor de toekomst van de samenwerking van de laboratoria met het RIVM is het essentieel. Er wordt ondersteuning vanuit het RIVM geboden, zowel financieel als inhoudelijk. Voor laboratoria die op de wip zitten of het op de to do lijst hebben staan, probeer het zo spoedig mogelijk op te pakken. Misschien een idee om er een

slackkanaal voor op te richten om vragen via Slack te doen. Laboratoria kunnen heel veel van elkaar leren. Het kan helpen als je met elkaar kunt communiceren. Huizinga stelt voor om dit iets breder te maken dan alleen voor Eenheid van Taal. Het zou mooi zijn als laboratoria aangeven waar ze mee bezig zijn op ICT-gebied zodat laboratoria elkaar kunnen helpen bij bepaalde onderwerpen.

11. Data delen

Tersmette geeft een presentatie. Doel van de samenwerking tussen het RIVM en medisch microbiologische laboratoria (mml) inzake data is dat het RIVM voldoet aan wettelijke taken inzake public health, het verkrijgen van spiegelinformatie door de mml's en het uitvoeren van wetenschappelijk onderzoek. RIVM en mml zijn directe contractpartijen, de VMML en de NVMM behartigen de belangen van de mml's resp. vakinhoudelijke professionals bij de inrichting van de overeenkomsten. Juridische aspecten die hierbij aan de orde zijn zijn BIG, WGBO, AVG en WPG. Er worden nu data aangeleverd voor de virologische weekstaten, ISIS-AR/ISIS-web, Typened en SeqNeth. Probleem nu is dat bestaande overeenkomsten niet up to date zijn, governancestructuur en voorwaarden zijn moeilijk te overzien en er is spanning tussen de privacywetgeving en het delen van informatie ten behoeve van public health. Er is nu overleg tussen het RIVM en de NVMM/VMML over het aanpassen van de WPG om juridische spanning op te lossen, met voldoende inbreng vanuit de NVMM en de VMML om onwerkbaar verplichtingen te voorkomen. Doel is om tot het volgende te komen:

Uniformeren opzet overeenkomst(en) inzake data delen

- Generiek wat kan, specifiek wat specifiek moet
- Evenwichtige afspraken inzake sturing, beheer en gebruik van data
- Duidelijke inbreng door gemandateerde vertegenwoordigers van NVMM en VMML
- Aandacht voor de tijd en kosten die MML moeten maken bij deze samenwerking
- Heldere structuur maakt meer gelijkwaardige inzet vanuit NVMM en VMML mogelijk
- Bijdragen aan een win-win samenwerking

Van Elsacker-Niele: mijn organisatie heeft eigen juristen die nooit zaken van anderen gaan overnemen. Zij verzoekt om de juristen van de mml's te betrekken of zet op een rijtje aan welke voorwaarden er moet worden voldaan. Het is een interactief proces. Tersmette geeft in reactie op Van Elsacker-Niele aan dat wanneer je het te vroeg decentraliseert je een lappendeken krijgt en doe je het te laat, dan krijg je geen aansluiting van de achterban. Zoals het nu gaat is voor nu de juiste route.

Sinha geeft aan dat het voor hem nog niet duidelijk is om welke type data het gaat en voor welke doeleinden. Er zal eerst worden gekeken welke data het RIVM van ons wil hebben aan minimum set. Er zal geprobeerd zoveel mogelijk generiek te houden wat generiek kan. De jurist die de NVMM in de arm heeft genomen is gespecialiseerd in AvG.

12. IVDR; update

Wessels geeft een presentatie over de stand van zaken. Deze is te vinden op <https://www.nvmm.nl/zorg/ivdr/>
Afgelopen week is er ook al informatie per mail gedeeld over dit onderwerp met de leden.

Het is veel belangrijke informatie en het is best spannend hoe dit allemaal gaat lopen. **Benus** vraagt hoe groot de kans is dat het wordt aangenomen door het Europees Parlement. Wessels verwacht wel dat het wordt overgenomen omdat er heel veel is gelobbyd en omdat er anders heel veel van de markt gaat verdwijnen, wat gevolgen heeft voor de patiëntdiagnostiek. Voor vragen kan er altijd contact worden opgenomen met de taskforce IVDR.

13. AVC; analyse geaggregeerde visitatierapporten

Nico Meessen geeft een presentatie als lid van de AVC. Er is een analyse gedaan op de uitkomsten van een aantal visitaties die zijn gedaan. De presentatie is [hier](#) te vinden. Het is een heel mooi document en heel belangrijk dat de analyse uitgevoerd is. Hopelijk kan de analyse structureel om de zoveel jaar gedaan worden zodat goed gekeken kan worden naar het functioneren van de vakgroepen en hen spiegelinformatie te bieden. **Van Elsacker-Niele** is er voor om regionalisering binnen de visitaties op te nemen. Deze vragen zijn opgenomen in de nieuwe vragenlijsten. **Van Elsacker-Niele** zou ook graag aandacht willen vragen over wat men buiten de eigen regio doet. Er zijn laboratoria die hun werkzaamheden binnen hun eigen regio prima doen maar bijvoorbeeld buiten de eigen regio alleen uitslagen leveren. Het is niet alleen wat je doet op verzoek van een ander maar ook wat jezelf autonoom doet buiten je regio. **Veldkamp:** een visitatiecommissie kan alleen maar toetsen vanuit het normenkader maar wat **Van Elsacker-Niele** aangeeft is van een heel ander belang.

14. Kwaliteit

- Een tweetal NVMM-richtlijnen is in de afgelopen periode bestuurlijk geautoriseerd, te weten Laboratoriumdiagnostiek BRMO en Behandeling van Influenza. lopen periode.
- Hulpmiddel medische verantwoordelijkheid in GGD teststraat; de NVMM is gevraagd om mee te werken aan dit document om zichtbaar te maken hoe de verschillende deelverantwoordelijkheden geacht worden te liggen in het hele proces van testen in de GGD-teststraten. De aanleiding hiervoor is een IGJ-rapport waarin is aangegeven dat er goede afspraken moeten zijn voor de testverantwoordelijkheden en een notitie van GGD/GHOR dat de WGBO stelt dat het medisch testen onder verantwoordelijkheid van een arts valt. Een groot aantal van de deelverantwoordelijkheden liggen bij de laboratoria. Het is goed om dit hulpmiddel te gebruiken, eventueel voor het maken van afspraken. Het is mooi dat het document vanuit het veld is opgesteld.

15. Procedure benoeming bestuursleden

Er zijn de afgelopen periode nogal wat wisselingen geweest binnen het bestuur en toen heeft intern de discussie plaatsgevonden of de werkwijze voor het verkrijgen van nieuwe bestuursleden gehandhaafd kan worden. Tot nu toe wordt binnen het bestuur gekeken wie een geschikt persoon zou kunnen zijn, soms komt er een naam na rondvraag. Het bestuur wil deze werkwijze graag behouden maar wil wel als extra punt voortaan een vacature gaan stellen voor de diverse bestuursposities. De bedoeling is om hier volgend jaar mee te beginnen en het wordt nu opinievormend voorgelegd aan de leden omdat het bestuur akkoord is of de leden zich hier in kunnen vinden. De mogelijkheid bestond al om iemand aan te melden met 10 handtekeningen als er een voorstel is gedaan vanuit het bestuur en men wil een andere kandidaat. Het bestuur heeft al twee beoogd opvolgers voor ogen: Van der Bij voor de functie van voorzitter van de BBC-AM als opvolger van Tersmette en Wertheim als beoogd opvolger van Vossen als voorzitter van de NVMM. De bedoeling is om met een dakpanconstructie te gaan werken; een tijd gezamenlijk op trekken zodat je niet ineens een functie over moet nemen.

16. Statutenwijziging

Wij hebben onze statuten wat aan moeten passen in het kader van de Wet Bestuur en Toezicht. De ledenvergadering gaat akkoord met de voorgestelde wijziging van de statuten. Er is nog een tweede extra algemene ledenvergadering nodig om de statutenwijziging definitief te maken. De uitnodiging hiervoor volgt zo spoedig mogelijk.

17. Voordracht erelidmaatschap prof. Dr. A.W. Friedrich

De voordracht is gedaan door allerlei collega's uit de regio Noord. Met één stem tegen wordt de voordracht door de ledenvergadering goedgekeurd. Friedrich is inmiddels op de hoogte van deze voordracht. Het officiële certificaat zal worden overhandigd tijdens de voorjaarsvergadering, hopelijk in levende lijve.

18. Bestuurswisseling

Als nieuw bestuurslid van de NVMM wordt mevrouw dr. Juliëtte Severin voorgesteld. Zij zal de portefeuille Wetenschap en Innovatie gaan beheren. Prof. dr. H.F.L. Wertheim heeft de functie van secretaris overgenomen van dr. J. Murk. Er zal binnenkort een vacature worden gesteld voor secretaris, met ingang van voorjaar 2022. De wisselingen worden geaccordeerd door de ledenvergadering.

19. Rondvraag

Van der Bij: de Commissie Kwaliteit is op zoek naar een nieuwe voorzitter. In de volgende nieuwsbrief komt een vacature. Het is een heel belangrijke en leerzame functie binnen de NVMM.

Wertheim: Samen met KNVM organiseert de NVMM van 20 tot 22 juli het internationale congres van IUMS in Rotterdam. Binnenkort komt er een aankondiging.

20. Sluiting

De vergadering wordt om 11.02 uur gesloten door **Vossen**. Zij wenst iedereen heel veel sterkte in deze ken in deze periode en geeft aan trots te zijn op alle collega's in de bestrijding van deze pandemie. Hou vol en hou moed. Blijft gezond en hopelijk tot ziens, digitaal of in levende lijve.

Prof. Dr. H.F.L. Wertheim
Secretaris NVMM

275
276
277
278
279
280
281
282
283
284
285
286
287
288
289
290
291
292
293
294

Besluitenlijst najaarsledenvergadering NVMM dd. 18 november 2021

1. De ledenvergadering gaat akkoord met de voorgestelde wijzigingen in de werkgroepen/commissies van de NVMM.
2. De ledenvergadering gaat akkoord met de begroting 2022.
3. De ledenvergadering gaat akkoord met de samenstelling van de kascommissie.
4. De ledenvergadering gaat akkoord met het stuk als intern discussiedocument.
5. De ledenvergadering gaat akkoord met de voorgestelde wijziging van de statuten. Er is nog een tweede extra algemene ledenvergadering nodig om de statutenwijziging definitief te maken.
6. De voordracht van Friedrich voor het erelidmaatschap wordt goedgekeurd door de ledenvergadering.
7. De wisselingen in het bestuur worden geaccordeerd door de ledenvergadering.

Presentielijst najaarsledenvergadering 2021

Benschop, K	Meessen, N
Bentvelsen, R	Mens, S van
Benus, R	Molenkamp, R
Bij, A van der	Murk, J
Blaauw, G	Neeling, H de
Bloem, A	Nijhuis, R
Boel, E	Ong, D
Boland, G	Overbeek, B
Bovenkamp, J van de	Pas, S
Brandenburg, A	Prehn, J van
Bruisten, S	Rahamat-Langendoen, J
Debast, S	Rensing, K
Demeulemeester, A	Reuwer, A
Diepersloot, R	Rijn, A van
Dirks, A	Savelkoul, P
Doorenbos, C	Schaftenaar, E
Dorigo, W	Severin, J
Dreesens, L	Sinha, B
Duim, B	Slingerland, B
Elsacker-Niele, A van	Souverein, D
Elzakker, E van	Spijkerman, I
Eije, K von	Stoof S
Euser, S	Swanink, C
Frakking F	Tersmette, T
Freudenburg, W	Thiesbrummel, H
Herderschee, J	Tiel, F van
Hermans, M	Tielemans, M
Heuvelmans, M	Tienen, C van
Hira, V	Trienekens, T
Hofstra, J	Veldkamp, K
Hofstra, M	Voordouw, B
Huizinga, P	Vorm, E van der
Kaan, J	Voss, A
Kluytmans, J	Vossen, A
Kortbeek, T	Vries, M de
Kraat, J	Vries, JJC de
Kusters, M	Vusse, M van der
Lankelma, J	Waar, K
Lede, I	Wammes L
Lekkerkerk, S	Wensing, A
Leversteijn, M	Wertheim, H
Maat, I	Wessels, E
Mallinckrodt, M	Westerhuis, B
Mansfeld, R van	Wunderink, H
Masius, R	